
  

  

  

Beste leden, 

Hierbij ontvangen jullie de maandelijkse digitale Nieuwsbrief van CDA Nijkerk-

Hoevelaken. Daarmee willen wij je op de hoogte houden van wat er binnen het 

CDA speelt en informeren over de politieke standpunten van onze raadsfractie. 

Op het moment dat je deze nieuwsbrief ontvangt ligt 5 mei alweer achter ons. 5 

mei, een dag dat wij onze bevrijding vieren en ons mogen realiseren dat we 

alweer 79 jaar in vrede mogen leven. Een vrede die niet vanzelfsprekend is, 

zeker niet in de huidige tijd waar zowel in de Oekraïne als in de Gazastrook 

oorlog wordt gevoerd.  

Ook binnen Europa is veel oorlog gevoerd. We hoeven maar terug te blikken 

naar de verschrikkingen van zowel de Eerste als de Tweede Wereldoorlog. 

Toch wisten onze voorouders dat oorlog alleen maar ellende oplevert en 

daarom werd na die laatste oorlog vooral de samenwerking gezocht. Dat leidde 

onder meer tot de oprichting van de Europese Gemeenschap voor Kolen en 

Staal (EGKS), dat later de Europese Economische Gemeenschap (EEG) werd 

en wat nu de Europese Unie is. Kortom, samenwerken en de verbinding zoeken 

in plaats van oorlog voeren. 



 

Toch horen wij veel kritiek op de Europese samenwerking. Deels terecht, want 

het gaat om een grote bureaucratische organisatie, waar soms vraagtekens 

worden gezet bij de democratische controle en waar soms zaken worden 

geregeld die we ook prima zelf kunnen regelen. Er zijn zelfs partijen die pleiten 

voor het verlaten van de Europese Unie, een NEXIT, of de EU van binnenuit 

willen uithollen. Maar wij mogen niet vergeten waar wij vandaan komen, 

waarom die samenwerking is gezocht, hoe we met elkaar in gesprek kunnen 

blijven, samen de problemen kunnen oplossen en conflicten kunnen vermijden. 

Bovendien is Nederland voor haar export in belangrijke mate afhankelijk van 

een open Europese economie. 

Daarom is die Europese samenwerking voor ons, voor Nederland belangrijk en 

moet we dat blijven steunen, terwijl wij tegelijkertijd blijven werken aan het beter 

functioneren van die samenwerking. Een extra reden om op 6 juni te gaan 

stemmen op het CDA. Het CDA gaat niet alleen voor een fatsoenlijk land, maar 

ook voor een fatsoenlijk Europa, waar we onze waarden en normen blijven 

uitdragen. Zie voor meer informatie onze landelijke website: www.cda.nl 

Onze raadsleden en één van onze wethouders informeren je in deze 

nieuwsbrief over verschillende actuele zaken. Mocht je vragen hebben over 

deze of andere onderwerpen dan kun je altijd contact met ons opnemen. Onze 

mailadressen en telefoonnummers vind je op onze website: Nijkerk Hoevelaken 

(cda.nl)  

Joop van Ruler 

Voorzitter CDA Nijkerk-Hoevelaken 
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Werkbezoeken 

  

Onze fractie vindt het informatief en belangrijk om laagdrempelig contact te 

onderhouden met onze inwoners, ondernemers, verenigingen en organisaties. 

Daarom bezocht onze fractie en het bestuur in januari de Voedselbank, 

afgelopen week gingen we met drie fractieleden op bezoek bij Taalschool 

Veluwe. 

Mocht u werkzaam zijn bij een bedrijf of vrijwilliger van een organisatie in onze 

gemeente en lijkt het u leuk en informatief als onze fractie eens bij uw bedrijf, 

vereniging of organisatie langskomt? Stuurt u gerust een mail of neem contact 

op met een raadslid. 

  

  
 

Rekenkameronderzoek Ondermijning 

  

De Rekenkamer deed voor de gemeente Nijkerk onderzoek naar ondermijning 

en bracht een duidelijk, breed uitgevoerd onderzoeksverslag genaamd 'Nieuwe 

ronde, nieuwe kansen'. Hierover waren allereerst complimenten. De conclusies 

en aanbevelingen waren voor de fractie van het CDA herkenbaar. 

Nijkerk is een mooi centraal punt, met vele uitvals- en/of vluchtwegen. De vraag 

naar drugs is enorm, dus vraag en aanbod gaan hand-in-hand en daar hebben 

wij al vaker onze zorgen over uitgesproken. Ook de risicobranches, de cultuur 

van 'de vuile was niet buitenhangen' en het buitengebied met allerhande 

mogelijkheden, kwamen in het rapport naar voren. 

 

Ook de minimale informatievoorziening en het nog niet goed op orde hebben, 

konden wij teruglezen. Als raadslid had ik ook mijn deel geleverd, omdat de 

onderzoekers ook met een aantal raadsleden hadden gesproken. Twee punten 

hebben wij meegegeven: 

Als CDA hebben we altijd ingezet op preventie, beter voorkomen dan 

genezen. Maak kinderen weerbaar en leer ze 'nee' zeggen. Al op de 

basisschool worden kinderen benaderd via games of op speelveldjes. Vorig jaar 

mocht ik bij de LeerlingAlert training aanwezig zijn op een middelbare school in 

Hoevelaken. Voor jongeren is het bereik van ondermijning ongelooflijk breed. 

Jongeren hebben geen idee dat, als zij hun bankpasje uitlenen aan een stoere 



 

ouderejaars of een buurman helpen met het halen van potgrond en 

warmtelampen, zij onderdeel kunnen worden van een netwerk. Dus maak 

kinderen weerbaar hiertegen. 

 

Als tweede punt, en dat is een lastige want het heeft ook met cultuur te 

maken: Zorg dat mensen helpen, dat ze hun vermoedens uiten. De 

samenwerking met de samenleving is essentieel! In het onderzoek staat: "In de 

bestrijding van ondermijning zijn ook vermoedens - en misschien wel juist 

vermoedens - signalen die serieus moeten worden genomen. Vermoedens 

vragen om opvolging (onderzoek, registratie, analyse of overleg met 

professionals of burgers) om vast te kunnen stellen of het feiten zijn en actie 

nodig is." Zet in op het uiten van vermoedens en neem deze serieus. Maak 

'reclame' voor het melden hiervan. 

  

Pam van de Weijer - Feuerstein 

CDA-raadslid 

 

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Meerjareninvesteringsprogramma 

 

In de raad van april hebben we het Meerjareninvesteringsprogramma (MIP) 

behandeld. Hierin staan investeringen die we als gemeente willen doen in 

Nijkerk, Nijkerkerveen en Hoevelaken. Want we hebben nogal wat ambities als 

gemeente. Denk aan het realiseren van een aantrekkelijke passantenhaven in 

de havenkom van Nijkerk, investeringen in het station Hoevelaken en de 

herinrichting van wegen in Nijkerkerveen. Maar ook de transformatie van het 

gebied bij station Nijkerk en de vervanging van verschillende sporthallen in de 

gemeente. Niet gek ook dat het totale investeringsbedrag oploopt tot zo'n 447 

miljoen over 15 jaar. 

In juni 2024 zullen we het definitieve plan vaststellen. Mooi om met 

investeringen een stap te zetten om onze gemeente nog mooier te maken! 

Vind je het interessant om te kijken welke investeringen er allemaal in het plan 

zitten? Check het hier:  

Agenda Nijkerk - Beeldvorming I donderdag 4 april 2024 20:15 - 22:15 - iBabs 

Publieksportaal (bestuurlijkeinformatie.nl)  

 

Matthias Blankesteijn 

Fractievoorzitter 

 

  

  
 

 

 

 

https://nijkerk.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/116fd28d-f639-4bcc-80da-de34bef54b99
https://nijkerk.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/116fd28d-f639-4bcc-80da-de34bef54b99


 

Schriftelijke vragen Huisvestingsklimaat Huisartsen 

 

Uit onderzoek van de Landelijke Huisartsenvereniging blijkt dat 77% van alle 

huisartsen nadelen ondervindt door ruimtegebrek. Daarop deed ik navraag bij 

praktijken in Hoevelaken, Nijkerkerveen en Nijkerk. De conclusie: ook in de 

gemeente Nijkerk zijn er zorgen onder huisartsen over de beschikbare ruimte.  

Het is natuurlijk hartstikke mooi dat wij een groeiende gemeente zijn met veel 

nieuwbouw. Maar het meegroeien van het aantal huisartsen is daarbij ook 

belangrijk. Het waarborgen van goede zorg in onze gemeente vindt het CDA 

waardevol. De huisarts en praktijkondersteuners zijn een belangrijke schakel. 

Een betrouwbaar zorgcontact, dicht bij de mensen. In twee praktijken is er al 

sprake van een patiëntenstop. Daarom hebben wij het college hierover 

schriftelijke vragen gesteld. U kan ze lezen op:  

Vestigingsklimaat huisartsen Nijkerk - iBabs Publieksportaal 

(bestuurlijkeinformatie.nl) 

 

Pam van de Weijer - Feuerstein  

CDA-raadslid 

 

  

  
 

 

 

 

 

 

https://nijkerk.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/1b92636d-020a-4d9c-97c2-dbcc67e67bf4
https://nijkerk.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/1b92636d-020a-4d9c-97c2-dbcc67e67bf4


Een leefbaar dorp 

 

In de ruim twee jaar dat ik in de raad zit, zijn er al de nodige 

nieuwbouwprojecten langsgekomen. In de gemeente Nijkerk wordt best wel wat 

gebouwd, de afgelopen jaren en ook in de jaren die voor ons liggen. Nijkerk ligt 

in het midden van het land (de rand van de Randstad) en is kennelijk een 

aantrekkelijke plaats om je te vestigen. Maar we bouwen niet alleen voor 

mensen van buiten, maar voor de inwoners van de gemeente Nijkerk zelf. Voor 

jonge mensen die een huis zoeken, bouwen we betaalbare woningen. We 

bouwen voor gezinnen huizen met voldoende ruimte. We bouwen voor ouderen 

liefst in de buurt waar zij wonen. Nu wordt er ook voor Hoevelaken een groot 

bouwproject gepland. Die toekomstige wijk gaat Klaarwater heten. Er is een 

mooi plan gemaakt en in twee fasen worden er 900 woningen gebouwd. Tot 

zover is alles helemaal goed. 

 

Maar Hoevelaken heeft een probleem en dat is de verkeersdoorstroming. In de 

spits het dorp in en uit rijden is vaak tijdrovend. En als het vaststaat op de A1 

(en dat is vaak), is er het nodige sluipverkeer door de straten vooral over de 

Koninginneweg en de (Ooster en Wester)dorpsstraat. Als er in Hoevelaken veel 

gebouwd gaat worden, loopt het alleen maar verder vast. Nu wordt er met het 

vastgestelde masterplan Klaarwater een aantal verkeersmaatregelen genomen. 

Ook is na aandringen van de raad de eis gesteld dat het viaduct en het 

kruispunt oprit A1/Westerdorpsstraat worden aangepast. 

Voor de raad is echter belangrijk om meer zicht te krijgen op de gehele 

verkeersdoorstroming in Hoevelaken met alle maatregelen en aanpassingen om 

een betere verkeersdoorstroming en een betere verkeersveiligheid voor fietsers 

en voetgangers te realiseren. Daar past ook een (mogelijke) zuidelijke weg bij 

die de Koninginneweg en Dorpsstraat zal ontlasten. 

 

Maar natuurlijk willen we graag dat die woningen in de toekomst worden 

gebouwd en daar heeft de raad toe besloten, zodat de planning geen vertraging 

hoeft op te lopen. Het gaat om de leefbaarheid van het dorp ook over tien, 

twintig of dertig jaar. Een dorp met voldoende woningen en 

een dorp waar het verkeer niet helemaal is vastgelopen. 

  

Niels Morpey 

CDA-raadslid 



 

 

  

  

  
 

  

Held van de Maand 

  

Onze held van de maand is Gerianne. Ook al ziet zij zichzelf niet als held, zetten wij 

haar toch even in het zonnetje. 

Gerianne heeft het mooie initiatief genomen door (anonieme) kaartjes met mooie, 

bemoedigende teksten te maken en deze op verschillende plekken neer te leggen om 

zo elkaar een hart onder de riem te steken. Een bijzonder mooi initiatief van haar dat 

ze geheel belangeloos doet. 

Dus als je een "Kaartje Uit Nijkerk" vindt en je wilt hier graag een reactie op geven 

kan dat op de facebook pagina van het "Kaartje uit Nijkerk". 

  
 

Woord van de wethouder 

Circulair Nijkerk 

Rentmeesterschap is een van de vier kernwaarden van het CDA. Dat betekent 

dat vanuit het besef van verbondenheid tussen de generaties het CDA zich 

geroepen voelt tot zorg voor elkaar, voor dieren, voor de schepping en voor de 



toekomst. Dat vraagt dat dat we verder kijken dan ons eigen belang. Of te wel 

dat we de aarde lenen van onze kinderen. 

Vanuit dit besef ben ik aan de slag gegaan met het opstellen van een circulair 

actieprogramma. Doel van dit programma is dat we in 2050 geen nieuwe 

grondstoffen meer winnen, maar bestaande producten hergebruiken. 

Dit willen we op vier gebieden bereiken (zie onderstaand figuur) door gerichte 

acties in te zetten. Zo willen we bijvoorbeeld meer regionaal geproduceerd 

voedsel stimuleren, meer natuurlijke materialen in de bouw gaan toepassen en 

bij de sloop van gemeentelijke gebouwen (denk aan sporthallen, scholen, enz.) 

hergebruik van materialen stimuleren. 

Bij het opstellen van het programma hebben we ons ook gerealiseerd dat de 

invloed van de gemeente beperkt is. Daarom hebben we voor bescheiden 

ambitie gekozen en een gemeente die vooral de (rand)voorwaarden schept 

zodat inwoners en bedrijven kunnen innoveren. 

Afgelopen raadsvergadering heeft de gemeenteraad ingestemd met het 

programma. 

René Windhouwer, wethouder 

  



 

  

  

  

  
  

 


